
En una de les meves estones de reflexió, vaig anar a parar a una notícia 
d’actualitat colpidora: un de cada dotze cristians al món és perseguit per la 
seva religió. Davant aquest panorama se’m plantegen moltes preguntes: per 
què hi ha regions on ser cristià és delicte? Per què algunes ètnies tenen 
actituds etnocentristes davant d’altres? De totes aquestes qüestions hem de 
poder extraure les següents conclusions: tots nosaltres hem de tenir actituds 
que incloguin i sumin i no que excloguin i restin. Sovint no en som conscients i 
amb certes accions estem excloent Déu de les nostres vides. 
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